
 

Schriftelijke vragen ex Art 38 RvO 
 

 

Aan:   Het college van burgemeester en wethouders gemeente Groningen 

Betreft:  Schriftelijke vragen over verkeerssituatie in en bij De Poffert 

Datum:  13-7-2022 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

De bewoners van het dorp De Poffert ondervinden al jaren last van verkeer wat te hard rijd. Zij 

maken zich zorgen over de veiligheid en leefbaarheid van hun woonplaats. Aangezien De Poffert voor 

een deel in de gemeente Groningen ligt en het andere deel in de gemeente Westerkwartier worden 

nu enkel de problemen bij het Hoendiep ten oosten van De Poffert aan de orde gesteld. Graag 

zouden de bewoners samen met de gemeente tot een oplossing willen komen. 

Al in 2018 werd de situatie bij De Poffert kenbaar gemaakt bij de gemeente door bewoners en de SP. 

Ook toen waren de klachten dat er te hard gereden werd en er teveel vrachtverkeer door het dorp 

komt. Uit beantwoording op schriftelijke vragen geeft de gemeente aan dat er kleine maatregelen 

zijn genomen. Dit gaat om wegmarkeringen vlak voor de bebouwde kom. De bewoners zijn hier 

echter niet tevreden mee. Op het stuk weg tussen Westpoort en De Poffert is het voor 

automobilisten en ander gemotoriseerd verkeer verleidelijk om flink gas te geven, wat dan ook veel 

gedaan wordt. Uit onderzoek van de politie is namelijk gebleken dat 89% van de automobilisten te 

hard rijd in en vlakbij De Poffert. Wanneer de weggebruiker de wegmarkering en het plaatsnaambord 

van De Poffert voorbijrijd moet er nog afgeremd worden en wordt er alsnog te hard gereden in het 

dorp. 

De bewoners van De Poffert zouden graag met de gemeente om tafel om een oplossing te zoeken 

voor dit probleem. Er zijn verschillende opties om verkeer af te remmen. Wanneer de verschillende 

belangen van de bewoners en weggebruikers afgewogen worden is de SP er van overtuigd dat er een 

oplossing gevonden kan worden die voor alle partijen werkbaar is. Een mogelijk oplossing is eerder 

aangeven dat het verkeer op moet passen en dat er bebouwing aankomt. Jaren geleden stond er 

eerder aan de weg een bord wat aangaf dat men De Poffert binnen kwam. Dit is nu verplaatst naar 

de rand van de bebouwing van De Poffert waardoor het verkeer het te laat opmerkt. 

Daarom de volgende vragen: 

1. Is het college op de hoogte van de aanhoudende problemen bij De Poffert? Zo nee, waarom 

is er geen inventarisatie geweest of de eerdere oplossing gewerkt heeft? 

2. Is het college bereid om samen met de bewoners van De Poffert om tafel te gaan om tot een 

oplossing te komen? Zo nee, waarom niet? 

3. Ziet het college oplossingen voor de problemen die de bewoners kenbaar maken? Zo ja, 

welke oplossingen zijn dit?  

4. Welke stappen gaat het college nemen om een veiligere verkeerssituatie te creëren in De 

Poffert? 


